

REFERAT

Holbæk

Torsdag den.15.maj 2025 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Kenneth Lindrup Larsen, Martin Lund Sørensen, Svend Erik Skaarup(suppleant) og Lis Hævdholm
Afbud:	Morten Marx
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Der arbejdes videre med at få etableret rengøring i hallen. Frank har fået tilsagn om, at Sportsbyen stiller alle remedier klar. Vi afventer, hvad der skal ske med Lucerne og kontakten til Stenhus. Påskecamp blev aflyst, da der trods ændring ikke var tilstrækkeligt med deltagere. Kenneth har haft drøftelser med spillere, og der er nu to der har meldt sig klar til at spille for os. En 3. er på vej. Kenneth og Frank har drøftelserne med dem. Lis skal henvende sig til turneringsgruppen om muligheden af at få to hold med i serie 1. Der har været afholdt møde i stævnegruppen umiddelbart før bestyrelsesmødet.
3. Status på økonomi.	Frank har udsendt oversigt, som han gennemgik. Vi har fået andel i overskud fra Bierfest med 73.000 kr. Økonomien er god.
4. Evaluering af generalforsamlingen	Generalforsamlingen forløb godt. Det er ønskeligt, om der ville komme flere fra ungdoms- og seniorafdelingen, og vi må alle overveje, hvad der skal til for at gøre det mere attraktivt. Besisning med drikkevarer beløb sig til ca. 3.500 kr.
5. Godkendelse af forretningsordenen.	Forretningsordenen blev gennemgået og det blev vedtaget at ændre navn på de relevante ansvarlige, samt at slette de udgåede bestemmelser, så punkterne rykker op i de tomme huller. Ole står for redigering og lægger på hjemmesiden.
6. Rengøring i bordtennis-hallen.	Frank har fået tilsagn fra flere medlemmer, der vil være med til at gøre en indsats. Det bør være inden sommerferien, også med oprydning i depotrummet.

Dagsorden	Referat
7. Arbejdsgrupper – status.	
A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Der mangler opfølgning på planerne. Enighed om, at vi skal dyrke sponsorer, herunder overveje hvad vi kan gøre for interesserede, f.eks. at skaffe præmier til vores stævner og invitere sponsorer til nogle aktiviteter. Emnet sættes på dagsordenen til første møde efter sommerferien.
B) Stævnegruppe	Det praktiske til klubmesterskab er på plads. Det ligger fast med et endags stævne ultimo september og et todages stævne ultimo marts. Vi skal overveje om vi næste sæson skal have et todages stævne i september afholdt i badmintonhallen. Vi skal tage hensyn til de andre sportsgrene, når vi søger om at benytte multihal og badmintonhallen
8. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Lis oplyste, at der er sommerferiebordtennis den 5. og 7.august begge dage med to sessioner, henholdsvis kl. 10-12 og 12.30 til 14.30 med indlagte pauser. Lis har aftaler med trænere og står for tilmeldinger. Bat med Bedste er i uge 42, tirsdag og torsdag kl. 13-15 og i 2026 uge 7 også tirsdag og torsdag kl. 13-15. Lis er tovholder på disse. Angående træning fortsætter Martin Svendsen med mandagstræning indtil 22.juni, men der mangler træner til onsdage. Martin vil spørge Claus. Martin fremsatte ønske om, at der blev anskaffet et sæt Blaze-pod, Lis skal undersøge pris hos sin forbindelse. Martin foreslog, at vi skal ansøge om at blive arrangør af Ungdoms DM i 2026 og 2027. Datoerne er 2-3 maj 2026 og tilsvarende i 2027. Lis skal undersøge muligheden på årsmødet. Frank skal undersøge om vi kan få multihallen i den weekend. Vi har en ungdomsspiller med visse udfordringer, f.eks. at han kun kan spille med hættetrøje. Det skal undersøges om han kan få dispensation til sin beklædning. Martin undersøger dette. Der blev rejst spørgsmål om, hvorvidt det er i orden, at nogle ungdomstrænere står alene i hallen, hvis der sker noget utilsigtet. Dette må vi drøfte nærmere for at finde en løsning på. Vi skal undersøge mulighed for, at vores trænere kan få et førstehjælpskursus. Ansvarlig? Tina? Der er afslutning for ungdom den 22.juni 2025. Frank og Verner har sørget for grill pølser og grillmester. Ungdomsafdelingen arrangerer afslutningen. Martin spurgte ind til muligheden for at lave nogle arrangementer for og med børn, og det var der tilslutning til. Priser skal godkendes af Frank.
b) Seniorafdelingen	Der er lavet aftale med Claus om at stå for onsdagstræning i næste sæson. Svend-Erik vil kontakte Per Andersen for at indgå aftale om weekend træning for seniorer i næste sæson.

Dagsorden	Referat
c) Bat60-afdelingen	Stadig tilgang af nye spillere.
d) Webmaster	Ole gennemgik hjemmesiden og oplyste Martin om, hvor man kunne finde alle oplysninger, både på den åbne og lukkede del.
e) Øvrige – herunder "klubmesterskab"	Der er styr på det!
9. Meddelelser fra formanden	Tina oplyste, at Frank, Ole og hun havde deltaget i møde med Kultur og fritid ved den nye chef, Kasper Enevoldsen og fortalt om problemer med pladsmangel i bordtennishallen. De var blevet lyttet til, men intet lovet. Borgmesteren og formanden for Kultur og fritid skulle have været på besøg i mandags til bat 60 spil, men dette er udsat til den 23.juni.
10.Kalender	Forretningsorden er gennemgået og tilrettet.
11.Næste mødedato (evt.26.juni 25)	Torsdag den 26.juni 2025 kl. 19.00 i Sportsbyen
12.Evt.	Frank oplyste, at der er problemer med lukketider i Sportsbyen og det bliver drøftet grundigt i forretningsudvalget for Sportsbyen.
	Tak for godt møde, vi slutter kl. 21.16, men begyndte også lidt før 😊